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Aan de Minister van Natuur en Stikstof , mevrouw Van der Wal - Zeggelink 
 
 
In de vele bijdragen op deze website en de discussies in allerlei fora en de media is 
reeds uitgebreid ingegaan op uw voorstel om de jacht in te perken.  
Ik sluit mij daarbij aan bij de bezwaren tegen het voorstel, en wil graag nog enkele 
punten benadrukken. 
 
In Nederland hebben we een goed opgeleide, professionele en verantwoordelijke 
groep van zo‘n 27.000 vrijwillige jagers. Wij als jagers zijn niet alleen geinteresseerd 
in de jacht, maar wij zijn aktief in een veel breder kader met beheer van het 
buitengebied, en we hebben een verantwoordelijkheid voor een gezonde wildstand 
in het gebied waar wij al vele jaren aktief zijn. Met onze mede-jagers zetten we ons 
het hele jaar in - op onze kosten en in onze tijd - voor schadebestrijding,  
biotoopverbetering, predatiebeheer, ganzenbeheer, wildtellingen etc.   
 
Landbouw, natuur en jacht gaan goed samen, wanneer dat op een bewuste manier 
wordt aangepakt en wanneer er goede samenspraak is tussen alle betrokken 
partijen en instanties.  Jagers werken al tientallen jaren samen met de verschillende 
overheden, maatschappelijke instanties, verenigingen etc. voor een goede landbouw 
en een mooie natuur. In ons dichtbevolkte land vergt dat betrokkenheid en 
samenspraak met alle betrokken partijen en respect voor de verschillende belangen. 
Jagers zijn altijd een constructieve en betrouwbare partij in deze gesprekken, met 
een aantal wettelijk verankerde rechten en plichten. Dat vertrouwen en het nemen 
van verantwoordelijkheid is een kostbaar goed in onze samenleving, en het zou 
verstandig zijn daarop verder te bouwen. 
 
Provincies hebben al aangegeven weinig heil in de maatregel te zien, en zijn 
bezorgd over de negatieve gevolgen.  
Uw eigen Ministrie heeft ook al aangegeven geen positief effect te verwachten : 
waarom dan dit voorstel ?  
U gaat uit van een daling van de wildstand , maar de onderbouwing met cijfers is 
uitermate dubieus, met name omdat de FBE cijfers terzijde zijn geschoven ( NB dit is 
in het takenpakket van de FBE’s ! ). De voorstel om dan maar de jacht in te perken is 
dan ook niet gebaseerd op een degelijke analyse van de situatie en de mogelijke 
maatregelen om het probleem op te lossen.   
  
In ons buitengebied hebben wij een gezonde wildstand, en we gaan daar zeer 
zorgvuldig en op verantwoordelijke wijze mee om. Dat geldt voor alle WBE’s in ons 
land.  
Het lijkt me dan ook verstandiger als de Minister door gaat op het pad rond 
faunabeheer dat u de komende periode toch al van plan bent te gaan volgen.  
Jagers in Nederland staan klaar om U daarbij te helpen, maar moeten dan wel 
volwaardig gesprekpartner zijn die hun kennis en ervaring kunnen inbrengen om tot 
een goed afgewogen beleid te komen, gebaseerd op feiten. 
 
Met vriendelijke groet 
 


